
 

 

Van: Sandra Brok [mailto:sanniebrok@hotmail.com]  

Verzonden: vrijdag 9 juni 2017 12:06 

Aan: Griffiebureau; Structuurvisie Openbare Ruimte 
Onderwerp: Verzoek om recreatief gebruik van de openbare ruimte mogelijk te maken 

 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
  
Mijn naam is Sandra Brok, ik ben 42 jaar en ik woon sinds december 2014 in de mooie gemeente 
Haarlem samen met mijn vriend en onze twee dochtertjes.  
  
Sinds mijn verhuizing naar Haarlem is de tekst op de website van de gemeente Haarlem onder het 
kopje 'ligplaatsvergunning pleziervaartuig' onveranderd. Namelijk, dat er een lange wachtlijst is met 
een wachttijd van enkele jaren en dat inschrijven op de wachtlijst ook niet mogelijk is.  
  
Dat vind ik heel jammer maar ook onbegrijpelijk. Op www.sorhaarlem.nl heb ik namelijk de visie 
van de gemeente Haarlem gelezen. Haarlem heeft als doel een aantrekkelijke, gezonde, sociale en 
bereikbare stad in de regio te blijven. De hoofdkeuzes richten zich op de kwaliteit van de openbare 
ruimte en het duurzaam regelen van verkeer en vervoer. Als ik verder lees kom ik deze tekst 
tegen: De openbare ruimte is er niet alleen op je in te verplaatsen, maar is er ook voor recreatief 
gebruik. Daarom kiest Haarlem voor een openbare ruimte waarin je goed kunt recreëren (lopend, 
spelend, fietsend of varend).  
  
Waarom wordt varen mij dan onmogelijk gemaakt? Helemaal aangezien varen naast recreëren ook 
nog eens een vorm van duurzaam vervoer door de stad is. En dus aansluit bij de toekomstvisie en de 
ambities van de gemeente Haarlem om een ‘mooie, veerkrachtige en sterke gemeente’ te zijn?  
  
Ondanks een sterke wens is het mij nog niet gelukt of mogelijk gemaakt om de mooie wateren van 
Haarlem varend te ontdekken. Wat mij dan tegen de borst stoot is dat ik nog steeds wrakken zie 
liggen op prachtige plekken in de stad (is een vergunning niet gekoppeld aan een vaarwaardige 
boot?). Ook zijn er veel ligplaatsen gedurende lange periodes leeg en zie ik - ondanks alle ambities 
van de gemeente - het aantal ligplaatsen niet uitgebreid worden, ook niet waar dat m.i. wel mogelijk 
is. Maar misschien zie ik iets over het hoofd? Ik zou het graag weten.  
  
Waar mijn vraag op neerkomt is dus eigenlijk waar de toekomstvisie van de gemeente Haarlem 
aan de praktijk tegemoet komt? Een visie moet toch worden uitgedragen en mag toch niet slechts 
een belofte op papier zijn? 
  
Uit het gegeven dat de wachtlijst al jaren gesloten is maak ik op dat weinig/geen mensen 
een ligplaatsvergunning opzeggen. De reden hierachter laat zich in mijn ogen vrij simpel 
raden. Deze vergunning is zo gewild is en waar vraag en aanbod zo uit verhouding zijn worden 
alternatieve manieren verzonnen. De vergunning zelf is niet overdraagbaar, maar er bestaan vrij 
simpele constructies om anderen (vaak tegen betaling) te helpen met jouw vergunning. Je moet 
bijna wel, want er zijn al jaren geen andere mogelijkheden om een ligplaatsvergunning te 
bemachtigen.  
  
Ik ben uit Amsterdam verhuisd naar Haarlem. Op zonnige dagen zijn de wateren in de hoofdstad 
gezellig druk & sfeervol. En het zorgde - naast een prachtig stadsplaatje en blije mensen - ook echt 

http://www.sorhaarlem.nl/


voor een ontlasting van de drukke stad. Ik zou heel graag met mijn gezin en vrienden de wateren 
van Haarlem per boot ontdekken.  
  
Beste leden van de gemeenteraad: hoe kan ik dit mogelijk maken? 
  
Met vriendelijke groet, 
Sandra Brok 
telefoon 06-47978709 
 


